

Møtereferat

09.05.19 Administrativ styringsgruppe

Møtedato:	09.05.2019	Møtestad:	Møterom Anga, Førde rådhus
------------------	-------------------	------------------	----------------------------

Møtt	Ikkje møtt
Stian Jakobsen Elin Enebakk Veronika Jamaris Huus Torill Anita Segtnan Ole John Østenstad Lise Mari Haugen Øyvind Bang-Olsen (sak 1-3) Øystein Høyvik <u>Andre</u> Kurt Even Andersen Solveig Masdal Haugsvær Åge Stafsnes (sak 1-2)	Dag Kåre Ripe Ellen Jensen Marit Solheim

Møteleiar:	Ole John Østenstad	Møtereferent:	Øystein Høyvik
-------------------	---------------------------	----------------------	-----------------------

Utsendt dagsorden

Tidspunkt	Kva
09.30 – 09.35	Gjennomgang og godkjenning av referat frå møte 23.04.19
09.35 – 10.35	Lokalisering av einingar mv v/ Ellen Jensen og Øystein Høyvik <ul style="list-style-type: none"> • Førde rådhus • Dei 3 andre kommunehusa • Idrett og friluftsliv / Førdehuset • Andre (nye) einingar
10.35 – 11.00	Personalområdet v/ Jan Birger Moe <ul style="list-style-type: none"> • Status tilsetting einingsleiarar • Brev frå KS om kontoradministrasjonen si arbeidstid • Stillingskodar og -titlar merkantile funksjonar (sjå vedlegg) • Tal på pedagogiske leiar pr. barnehage • Status på innrapportering av særskild løn og godtgjersle (fristen var 01.05.19)
11.00 – 11.15	Oppsummering møte fellesnemnda 08.05.14 v/ Ole John Østenstad

	<ul style="list-style-type: none"> ▪ Kurt Even Andersen og Kirstin Bruland skal i neste møte gi administrativ styringsgruppe første orientering om eventuelle ombyggingsbehov 	KB/KEA	24.05.19
3	<p>Personalområdet</p> <ul style="list-style-type: none"> • Status tilsetting einingsleiarar <ul style="list-style-type: none"> ○ Solveig Masdal Hausvær orienterte om status • Brev frå KS om kontoradministrasjonen si arbeidstid <ul style="list-style-type: none"> ○ Basert på brev frå KS inkludert e-post frå KS Vest v/ Victor Ebbesvik skal personalnettverket utarbeide notat knytt til korleis spørsmålet må handterast vidare • Stillingskodar og -titlar merkantile funksjonar <ul style="list-style-type: none"> ○ Personalnettverket saman med HTV i administrativ styringsgruppe kjem tilbake med framlegg til forslag • Tal på pedagogiske leiar pr. barnehage <ul style="list-style-type: none"> ○ Blir behandla av oppvekstnettverket i møte 10.05.19, og som må (alt avhengig av resultat) fremme saka for drøfting etter hovudtariffavtalen • Status på innrapportering av særskild løn og godtgjersle (fristen var 01.05.19) <ul style="list-style-type: none"> ○ Siste frist for innrapportering er måndag 13.05.19 • Vakansar <ul style="list-style-type: none"> ○ Førde – stilling knytt til veg Teknisk drift <ul style="list-style-type: none"> ▪ Ole John Østenstad avklarar med Øyvind Bang-Olsen 	JBM JBM ÅS K.sjefar OJØ	24.05.19 13.05.19
4	<p>Oppsummering møte fellesnemnda 08.05.14</p> <ul style="list-style-type: none"> • Ole John Østenstad orienterte • Ingen spesielle oppfølgingspunkt 		
5	<p>Planlegge møte PSU og fellesnemnda 12.06.19</p> <ul style="list-style-type: none"> • PSU <ul style="list-style-type: none"> ○ Orienteringssaker <ul style="list-style-type: none"> ▪ Ikkje kjente saker pr . i dag ○ Ordinære saker <ul style="list-style-type: none"> ▪ Velferdstiltak for tilsette • Fellesnemnda <ul style="list-style-type: none"> ○ Orienteringssaker <ul style="list-style-type: none"> ▪ Ingen kjente saker pr i dag ○ Ordinære saker <ul style="list-style-type: none"> ▪ Førebels økonomiplan ▪ Forprosjekt eigedomsskatt 		
6	<p>Prosjektorganisering mai – desember 2019</p> <ul style="list-style-type: none"> • Pr i dag ikkje vurdert behov for å gjere endringar i prosjektorganiseringa • Prosjektoversikta må utviklast for å sikre oversikt og styring 	ØH	
7	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> • Revidert prosjektbudsjett vedteke av fellesnemnda 08.05.19 • Møte HTV og HVO 21.05.19 – 2 hovudtema <ul style="list-style-type: none"> ○ Orientering om status v/ Ole John Østenstad, Jan Birger Moe og Øystein Høyvik 		

	<ul style="list-style-type: none"> ○ Organisering av tillitsvalt- og verneapparatet i Sunnfjord kommune ○ Øystein Høyvik utarbeider forslag til dagsorden ● Heimeside for kulturskulen <ul style="list-style-type: none"> ○ Administrativ styringsgruppe har tidlegare bestemt at alle einingar skal nytte portalløysinga til Sunnfjord kommune. Vil likevel vurdere behovet for eigne portalløysingar der det er naudsynt av omsyn til integrasjon mot fagsystem ○ Trond Ueland saman med Marit Kleiven føl opp saka ● Samling 26.04.19 administrativt prosessnettverk i KS Vest <ul style="list-style-type: none"> ○ Ole John Østenstad informerte frå samlinga som hadde organisering av stab/støtte, leiarutvikling og lønsharmonisering som tema ○ Det blir ikkje invitert til fleire samlingar i 2019 ○ Det vil bli vurdert å invitere til samling i 2020 ● Digitaliseringssamarbeid i Hordaland <ul style="list-style-type: none"> ○ Ole John Østenstad informerte om at han på vegne av alle kommunane i Sogn og Fjordane er tildelt observatørstatus i samarbeidsorganet som er leia av Bergen kommune 	<p>ØH</p> <p>TU</p>	
8	<p>Til oppfølging</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Ombyggingsbehov Førdehuset ● Ombyggingsbehov Brann og redning ● Ombyggingsbehov Teknisk drift ● Ombyggingsbehov omsorg og helse/sosial ● Kontoradministrasjonen si arbeidstid ● Stillingskodar og -titlar merkantile funksjonar ● Deling av heimetenestene i Førde ● Deling av bu- og miljøtenestene i Førde 		

Eventuelle merknader til referatet må sendast til referenten innan 10 dagar etter utsending.